
PROTOKÓ£ 
z XL sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 26 wrze�nia 2013 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

Obecni zgodnie z lista obecno�ci / zaù-1/. 
Pocz¹tek obrad godz.10.00 , zakoñczenie godz.12.00 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Zastêpca Wójta Gminy 
pan Wiesùaw Cepielik ,  pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda 
Skarbnik Gminy , radna Powiatu Maria Bych , kierownik Posterunku w Marciszowie 
kierownicy poszczególnych referatów, soùtysi , redaktor Tygodnika Regionalnego. 
Obrady byùy nagrywane na dyktafon oraz filmowane przez pana Ryszarda Bizonia dvd wideo. 
Ad.1 i 2. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji i 
przywitaù uczestników. 
Zapoznaù z dostarczonym radnym w ustawowym terminie wraz z materiaùami  porz¹dkiem 
obrad  sesji , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji 
2/ Powitanie 
3/ Stwierdzenie quorum 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXXVIII sesji Rady Gminy 
5/ Informacja wójta gminy z prac miêdzy sesjami 
6/ Analiza realizacji bud¿etu za I póùrocze 2013 roku 
7/ Bezpieczeñstwo : OSP i Policja na terenie gminy 
8/ Podjêcie uchwaù  w sprawach :  
a/ sprzeda¿y nieruchomo�ci  
b/ zmiany uchwaùy bud¿etowej na 2013 rok 
9/ Interpelacje i zapytania radnych  
10/ Sprawy ró¿ne 
11/ Zamkniêcie obrad sesji 
Przewodnicz¹cy Rady  Gminy zwróciù siê do radnych o ewentualne uwagi do 
przedstawionego porz¹dku obrad. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy zwróciù siê z pro�b¹ o wprowadzenie do porz¹dku obrad 
projektu uchwaùy dot. wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XXX/163/12 Rady Gminy 
Marciszów z dnia 28 grudnia 2012 roku zmiana dot. Wieloletnie Prognozy Finansowej.  
W zwi¹zku z prowadzonymi pracami wodoci¹gowania Ciechanowic i zamiarem wykonania 
kanalizacji � instalacji tùocznej po zlikwidowaniu jednej przydomowej oczyszczalni �cieków. 
Drugi projekt dot. sprzeda¿y nieruchomo�ci w Ciechanowicach na które s¹ chêtni. 
Rada nie wniosùa uwag do propozycji. 
Poddany pod gùosowanie zmieniony porz¹dek obrad Rada przyjêùa jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci radnych Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum, listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu. 
Protokóù z XXXVIII sesji zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt przedstawiù  krótko informacje z prac miêdzy sesjami w zwi¹zku z zaczynaj¹cym siê w 
dniu dzisiejszym konwentem wójtów , burmistrzów , prezydentów i starostów na, który  
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wyje¿d¿a ze wzglêdu na do�ã istotne tematy, takie jak  usuwanie skutków powodzi , analiza 
gospodarowania odpadami , stan dróg  wojewódzkich 
- po okresie 5 lat odbyùo siê po raz drugi spotkanie n/t sztolni w gminie Le�na  
  obecnie jest mo¿liwo�ã  zdobycie niemal w 100 % �rodków na taki cel wchodz¹c w     
  odpowiedni program.Chodzi o zabezpieczenie sztolni  na terenie Ciechanowic , Orlina  
  Miedzianki,  a nastêpnie udostêpnienie ich  turystom.  
 WZWiK w dalszym ci¹gu nie pùaci podatków za rok 2012 i 2013, a  ponadto domagaj¹ siê 
zwrotu z wcze�niejszych lat. Ponownie przybli¿yù szczegóùy sprawy. 
Ad.6. 
Analiza realizacji bud¿etu za I póùrocze 2013 roku. 
Pani Krystyna Magda przypomniaùa radnym o dostarczonym wcze�niej sprawozdaniu z 
realizacji bud¿etu za i póùrocze 2013 roku oraz analizowaniu i omawianiu  na komisjach ,  po 
czym odczytaùa tre�ã pozytywnej uchwaùy Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Z przedstawionych informacji wynika , ¿e nast¹piùa zmiana w zadaniu dot. budowa sieci 
wodoci¹gowej w Ciechanowicach  prosi o wyja�nienie. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù , ¿e  w dniu dzisiejszym odbyùo siê otwarcie 4 ofert zùo¿onych na prace 
wodoci¹gowe z czego 2 s¹ korzystne  przy zaùo¿eniu, ¿e wszystkie dokumenty s¹ zgodne 
wiêc nale¿y zapoznaã siê z  caù¹ dokumentacjê  i wybraã najkorzystniejsz¹ i wiarygodn¹. 
Stwierdziù, ¿e  nie ma ¿adnego zagro¿enia. W  b.r. zaplanowano kwotê 500 tys  i jest to jeden 
etap robót do wykonania i zaksiêgowania , a w 2014 roku natomiast zamierza oddaã lew¹ 
stronê wodoci¹gu i przyù¹cza po prawej stronie  w Ciechanowicach równocze�nie zamierza 
zej�ã z jednej oczyszczalni �cieków , bo jedna jest niedoci¹¿ona , a do drugiej pompuje siê 
�cieki pod górê. Prosi o zaufanie w tej sprawie bo jest po to ¿eby zrobiã jak najwiêcej. 
Poinformowaù , ¿e 1 milion zùotych �rodków nie wpùynêùo do bud¿etu i jak wcze�niej mówiù   
WZWiK nie pùaci zalegùo�ci jednak  mimo wszystko jest dobrze, a ponadto za wykonanie 
bud¿etu za I póùrocze jest pozytywna opinia RIO. 
Innych zapytañ  nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Bezpieczeñstwo na terenie gminy 
Uczestnicz¹cy w obradach sesji pan Jacek Pùaszewski kierownik Posterunku w Marciszowie 
zapoznaù uczestników sesji z aktualn¹ sytuacja n/t bezpieczeñstwa porz¹dku publicznego. 
Informacja stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem, które miejscowo�ci s¹ przyczyn¹ wzmo¿onej pracy policji i gdzie 
najwiêcej zdarzeñ miaùo miejsce.  
W odpowiedzi kierownik posterunku wskazaù na przestêpstwa kryminalne , kradzie¿e 
zwùaszcza na kolei , paliwo w zwi¹zku z czym ostrzega przed zostawianiem pojazdów 
ciê¿arowych , rolniczych na widoku.  
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Pan Piotr Nikiting pracownik Urzêdu Gminy  
Zapoznaù zebranych z aktualn¹ sytuacj¹ dotycz¹ca dziaùalno�ci OSP z terenu gminy 
Marciszów. 
Informacja stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu.  
Uwag  i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
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a/ zmiany w bud¿ecie na 2013 rok 
Skarbnik Gminy zwróciùa siê do radnych , którzy nie dokonali poprawki w zaù¹czniku nr 1 
poprzez wpisanie  dziaùu  010 rolnictwo i ùowiectwo kwota 25.000 tys jest to na budowê 
przepompowni �cieków i tùoczn¹ kanalizacjê sanitarn¹ w Ciechanowicach. Na to zadanie 
zostaùy przesuniête �rodki w wysoko�ci 100 tysiêcy zùotych z zadania pod nazw¹ budowa 
sieci wodoci¹gowej z przyù¹czami w Ciechanowicach. 
Skarbnik Gminy zapoznaùa z tre�ci¹ projektu uchwaùy  
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y  nieruchomo�ci  
Przewodnicz¹cy Rady zwróciù siê do radnych o gùosowanie blokiem 2 projektów uchwaù w 
sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci do czego radni nie wnie�li sprzeciwu.  
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekty uchwaù , które stanowi¹ zaù¹cznik nr 6 i 7 
do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XXX/163/12 Rady  
  Gminy Marciszów z dnia 28 grudnia 2012 r. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie wniesiono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do 
protokoùu. 
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych  
Nie zgùoszono. 
Ad.10. 
Sprawy ró¿ne. 
Radna  Zofia Siudak Ciechanowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem, czy jest mo¿liwe objêcie ludzi starszych , chorych i samotnych, 
których dzieci wyjechaùy staù¹ opiek¹  w celu udzielenia im pomocy w ci¹gu dnia choãby  na 
dwie godziny. Owszem czêsto jest tak, ¿e s¹siedzi pomagaj¹ ale to jest za maùo prosi o 
poinformowanie jak ta sprawa  wygl¹da na naszym terenie. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy   
Poleciù przekazanie  kierownikowi  GOPS przygotowanie takiej informacji na nastêpn¹ sesjê  
tym czasem sytuacj¹ jest taka, ¿e wojewoda nie podstawiù kwoty 190 tysiêcy na zasiùki , co 
jest przyczyn¹, i¿ nie zostaùy one na dzieñ dzisiejszy wypùacone. 
Ponadto jest ju¿ przygotowywana decyzja przez GOPS- y i  MOPS � y o objêciu wszystkie 
rodziny z maùymi dzieãmi opiek¹ w kontek�cie ostatnich wydarzeñ / �mierã dzieci / wiêc bêd¹ 
to kolejne �rodki przynajmniej na wstêpn¹ kontrolê. Dodaù , ¿e samorz¹d nie jest w stanie 
zrobiã nic je¿eli bud¿et pañstwa nie bêdzie finansowaù podstawowych spraw. Rozpatrzy 
propozycjê radnej pomimo, ¿e s¹ dwie pielêgniarki �rodowiskowe i bior¹ na siebie ogromn¹ 
odpowiedzialno�ã poprzez wizyty , które s¹ nie tylko pod k¹tem chorobowym. W  okresie  
zimowym GOPS wraz z policj¹ dokonuj¹ wizyt w rodzinach patologicznych i u osób 
starszych , co nadal bêdzie  kontynuowane je¿eli chodzi natomiast o �rodki finansowe, to jak 
tylko takie bêd¹ to bêdzie te¿ taka pomoc.  
Wiesùaw Cepielik zastêpca wójta poprosiù aby takie problemy  zgùaszaã przez soùtysów, czy 
radnych  podaù za przykùad pani¹ El¿bietê  Pypùacz z Marciszowa , która dziêki znalezieniu 
rodziny otrzymaùa od niej dobr¹ opiekê. 
Radna Jadwiga Adamczyk   Wie�ciszowice 
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Równie¿ do�wiadczyùa takiego problemu na przykùadzie swojej s¹siadki , która jest osob¹ 
samotn¹ i ma problem z wykonywaniem najprostszej czynno�ci do , której owszem 
pielêgniarka �rodowiskowa przyje¿d¿a zmierzy ci�nienie i to  jest wszystko. 
Radna otrzymaùa odpowiedê w tej sprawie z GOPS, ¿e trzeba  znaleêã osobê , której 
potrzebuj¹ca zapùaci jednak nie udaùo siê takiej osoby znaleêã i sprawa zostaùa w inny sposób 
rozwi¹zana. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù uwagê na to, ¿e pierwszej kolejno�ci do pomocy jest rodzina , czêsto jest jednak 
odwrotnie, ¿e zwracaj¹  siê do gminy o pomoc. Jest to wiêc problem zùo¿ony, jednak nikt nie 
zostaje sam je¿eli siê zwróci o pomoc.  
Józef Ýukrowski Soùtys Nadgórnika  
Zwróciù siê do radnej Powiatu w sprawach ; 
- drogi gminnej koùo posesji nr 20 i 21, która jest dewastowana przez du¿e pojazdy na co  
  skar¿¹ siê mieszkañcy i prosz¹ o postawienie tam znak �lepa droga , 
- mieszkañcy zadeklarowali  rozplantowanie materiaùu  na drodze w Nadgórniku jednak  
  Gmina musiaùaby wyst¹piã do Waùbrzycha o jej przekazanie, 
Wójt w odpowiedzi uznaù, ¿e kierowca jest niepowa¿ny skoro wje¿d¿a du¿ym samochodem 
na tak¹ w¹sk¹ drog¹ po, której goùym okiem widaã, ¿e siê nie przejedzie , dróg powiatowych 
nie bêdzie remontowaù jedynie gminne i wyst¹pi do  DDGK w materiaùu na drogê.  
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Stwierdziù, ¿e sposób prowadzonego  remontu  drogi gminnej w Wie�ciszowicach to skandal , 
zostaùa rozkopana caùa droga i przy obecnych opadach deszczu wszystka woda z góry leci na 
dóù  tylko dlatego , ¿e  jedna z mieszkanek nie pozwoliùa przekopaã rowu na swojej posesji. 
Firma rozkopaùa drogê  i drugi tydzieñ ich nie ma , a woda pùynie poprzez rów koùo sklepu i 
zatyka nowo wybudowany przepust i studzienki dlatego pyta, czy kto� kontroluje 
wykonywanie tych prac. Uwa¿a, ¿e nale¿y zabezpieczyã to co siê da , bo póêniej bêdzie 
trzeba robiã wszystko od nowa. 
Po artykule w RTI i wypowiedzi pana Nowaka byùego dzier¿awcy kolorowych jeziorek który, 
bêdzie ¿¹daù odszkodowania za wykonane tam prace, radny  stwierdziù, ¿e zbierze wszystkie 
materiaùy , które bêd¹ �wiadczyã przeciwko panu Nowakowi. Jest oburzony wypowiedzi¹ 
pana Nowaka do prasy , bo  99% tej wypowiedzi jest nieprawd¹. Radny o�wiadczyù, ¿e je¿eli 
pan Nowak odda Gminê do s¹du  to bêdzie �wiadczyù przeciwko panu Nowakowi. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Z panem  Nowakiem odbêdzie siê spotkanie w dniu 10 paêdziernika i bêdzie przekonywaù 
pana Nowaka, ¿e nie ma racji jednak jak bêdzie to siê oka¿e. 
W sprawie remontu  drogi gminnej w Wie�ciszowicach zwróciù uwagê, ¿e warunki jakie byùy 
ka¿dy widzi , a byùa totalna ulewa, co w tej sytuacji jest niekorzystne proponuje czekanie do 
koñca remontu po czym wskazaã wszystko, co byùo êle robione.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowice 
Podziêkowaù za  pomoc przy organizacji 810 lecia Ciechanowic pracownikom Urzêdu Gminy 
pani Marcie Jêdrzejowskiej i Jolancie Kydryñskiej. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy   
Ustosunkowaù siê do pisma Prokuratury Rejonowej , która wezwaùa do usuniêcia 
spostrze¿onych uchybieñ  zawartych w uchwale  Rady Gminy Marciszów  w sprawie : 
uchwalaj¹cej   program opieki nad zwierzêtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno�ci 
zwierz¹t na terenie gminy Marciszów. 
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Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã pisma.  
Poinformowaù , ¿e zostaù wysùana odpowiedê, ¿e Rada zajmie siê spraw¹ w miesi¹cu 
paêdzierniku. 
Wójt Gminy poinformowaù o skardze  Wojewody Dolno�l¹skiego � Organu Nadzoru na Radê 
Gminy wnosz¹c o stwierdzenie niewa¿no�ci we fragmencie �zaakceptowany przez Kapituùê� 
zaù¹cznika nr 1 do Uchwaùy Rady Gminy Marciszów z dnia 29 maja 2013 Nr XXXV/187/13 
w sprawie ustanowienia tytuùów �Honorowy Obywatel Gminy Marciszów i Zasùu¿ony dla 
Gminy Marciszów � oraz przyjêcia regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbywania tych 
tytuùów z powodu naruszenia art.11a ust.1 i art.21 ust.1 ustawy o samorz¹dzie gminnym 
Staùo siê to dlatego ¿e pan wojewoda nie uchyliù uchwaùy w sprawie honorowego obywatela 
w ci¹gu 30 dni  wiêc napisaù skargê do WSA w zwi¹zku z czym rozprawa odbêdzie siê 18 
pa¿dziernika 2013 r . 
Zostaùo przesùane pismo do WSA we Wrocùawiu uznaj¹ce skargê w caùo�ci za zasadn¹ 
jednocze�nie Rada wniosùa o stwierdzenie niewa¿no�ci zakwestionowanych zapisów 
Uchwaùy zaskar¿onych przez Organ Nadzoru.   
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poinformowaù o stwierdzeniu niewa¿no�ci uchwaùy  Rady Gminy Marciszów dot. 
wprowadzenia zwolnienia  zapùaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez 
Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej  we Wrocùawiu. 
Poinformowaùa, ¿e uchwaùy w tej sprawie zostaùy uniewa¿nione w caùej Polsce z powodu 
braku podstawy prawnej do zwolnienia z opùaty  i jedynie, co Rada mo¿e zrobiã to 
wprowadziã dopùaty , które z kolei wi¹¿¹ siê z wystawieniem PIT rocznego. 
Radzie Gminy przysùuguje odwoùanie do Wojewódzkiego S¹du Administracyjnego jednak  
trzeba poczekaã na zmianê przepisów. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Zwróciù siê do pana Rafaùa Zdunka  kierownika referatu wodoci¹gów i kanalizacji Urzêdu 
Gminy o interwencjê w sprawie jako�ci i barwy  wody / ¿óùta/ w Wie�ciszowicach . 
Ponadto radna Powiatu Maria Bych zapoznaùa z aktualnym stanem zgùaszanych przez radnych 
na poprzedniej sesji spraw dotycz¹cych :   
1.Wykoszenia  poboczy na drogach powiatowych w szczególno�ci : 
- przy  ul.Nadrzecznej  w Marciszowie  w okolicach posesji od  nr  58,57,59 do przejazdu 
kolejowego , na tym odcinku jest w¹ska droga, jest ùuk drogi,  wysokie trawy oraz zaro�niête 
krzakami pobocze powoduje ograniczenie widoczno�ci i jest zagro¿eniem dla ludzi tam 
przebywaj¹cych  i u¿ytkowników drogi. Sprawa ta byùa zgùaszana w miesi¹cu lipcu 2013r 
Panu Jarosùawowi Gêborysowi telefonicznie przeze mnie i soùtysa wsi Marciszów. 
- w okolicach stacji kolejowej Pùonina w miejscowo�ci Úwidnik odcinek  za przejazdem 
kolejowym do granicy  gminy Marciszów do miejscowo�ci Pùonina , jest to odcinek na 
wysokim wzniesieniu,w¹ska droga z ostrym  zakrêtem. Wysokie trawy ograniczaj¹ 
widoczno�ã i stanowi¹ zagro¿enie dla  u¿ytkowników drogi. Równie¿ tê sprawê zgùaszaùa 
telefonicznie w poùowie  sierpnia 2013r Pana Jarosùawowi Gêborysowi. 
- od budynku  nr 165 Ciechanowice  do wiaduktu oraz na dalszym odcinku do Miedzianki 
(dolna droga) wysokie trawy oraz krzaki  ograniczaj¹ widoczno�ã , droga jest w¹ska, ta 
sytuacja  stanowi  zagro¿enie dla u¿ytkowników drogi. O zagro¿eniu zgùaszaj¹ mieszkañcy  
którzy korzystaj¹ z tej drogi. 
Na w/w odcinkach w tym roku nie byùy wykaszane pobocza. 
2.Usuniêcie  krzaków i drzew  rosn¹cych w pasie drogi powiatowej za usuwiskiem do 
Miedzianki (górna droga ) po obu stronach drogi , na zakrêcie , przed przystankiem 
autobusowym  kolonii Prypkowice. 
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Krzaki rosn¹ w zagêszczeniu  w poboczu drogi ,  na zakrêcie drogi, droga jest  w¹ska , krzaki 
ograniczaj¹  widoczno�ã. O ich usuniêcie sygnalizuj¹ mieszkañcy  kolonii Prypkowice.   
Sprawê tê zgùosiùa na sesji  rady powiatu w dniu 27.08.2013r. Radni  gminy Marciszów na 
sesji w dniu 29 sierpnia 2013r równie¿ interweniowali  w tej sprawie. 
3.Zabezpieczenia   przykrycia dwóch studzienek zlokalizowanych w rowie przydro¿nym dróg 
powiatowych w miejscowo�ci Wie�ciszowice. Jedna studzienka zlokalizowana w rowie przy 
drodze na Raszów na ùuku drogi w okolicy budynku nr 82, 84. Turysta rowerzysta wpadù to 
tej studzienki. Druga studzienka zlokalizowana poni¿ej le�niczówce  poni¿ej  budynku nr 26a   
przy skrzynkach na listy, miejsce z du¿ym  natê¿eniem ruchu pieszych. 
4.Soùtys wsi Nagórnik zwróciù siê z zapytaniem co dalej z  udro¿nieniem rowów 
przydro¿nych  na odcinku Domanów � Nagórnik. Poinformowaù, ¿e czê�ciowo zaczêli 
czy�ciã i sprawa stanêùa. Temat  udro¿nienia tych rowów byù  wnioskowany na majowej sesji 
Rady Gminy Marciszów w której braùa udziaù Pani Starosta , w odpowiedzi poinformowaùa , 
¿e sprawê  przeka¿e  do wydziaùu.   
5.Naprawa wyrwy-dziury w drodze powiatowej w Wie�ciszowicach przy przystanku 
autobusowym (pod zegarem).Wyrwa powoduje to, ¿e autobusy zatrzymuj¹c  siê , aby nie 
wjechaã w wyrwê-dziurê  wje¿d¿aj¹ na drug¹ strony jezdni, jest to odcinek przez zakrêtem, ta 
sytuacja mo¿e spowodowaã wypadek drogowy, gdy wyjedzie pojazd z za zakrêtu. Sprawê tê 
zgùaszaùa w maju 2013r na sesji rady powiatu kamiennogórskiego, i nie otrzymaùam 
odpowiedzi na wniosek, nie wiem co jest powodem nie wykonania zabezpieczenia wyrwy. 
Równie¿ w tej sprawie kilkakrotnie interweniowaù   soùtys wsi Wie�ciszowice do wydziaùu w 
starostwie, do mnie,  oraz na sesji rady gminy w dniu 29 sierpnia 2013r. Stwierdziù, ¿e 
interweniowaù wielokrotnie i bez skutku. 
6.Naprawa mostka zlokalizowanego w drodze powiatowej przy budynku nr 38 (w okolicy 
jazu) ul.Spóùdzielczej w Marciszowie, a w miêdzyczasie  zabezpieczenia w nim istniej¹cej 
dziury. Wielokrotnie sprawa zgùaszana w 2012r i  m-cu kwietniu, maju 2013r, równie¿ przez  
soùtysa wsi, telefonicznie do Jarosùawa Gêborysa,. Doraênie byù stawiany znak drogowy na 
dziurze w mostku,  ale ci¹gle jest  wyrzucany przez  niewiadomych sprawców. Wystêpuje 
konieczno�ã naprawy tego mostka, a nie doraêne stawianie znaków.  Równie¿ na sesji rady 
gminy w dniu 29 sierpnia 2013r w tej sprawie interweniowaù soùtys podkre�laj¹c, ¿e 
wielokrotnie zgùaszaù problem do powiatu i bez  skutku. 
7.Naprawa wyrwy w pasie drogi powiatowej  granicz¹cej z rzek¹ Bóbr w miejscowo�ci 
Ciechanowice nr 54, która miaùa byã naprawiana w 2013r. Úrodki zostaùy przesuniête na inny 
cel, bo z informacji zarz¹du wynika, ¿e straty siê powiêkszyùy i potrzebne s¹ wiêksze finanse 
na wykonanie naprawy. Sprawa zgùaszana wielokrotnie pisemnie do zarz¹du (pismo z dnia 
4.0.12013r, z dnia 10.08.2012r), równie¿ ustnie na  posiedzeniu rady powiatu. 
8.Udro¿nienie dwóch zapchanych przepustów na drodze powiatowej w Ciechanowicach   
przy posesji nr 48 (p.Posto¿na) i nr 43 (p.Siudak).  
Sprawa udro¿nienia przepustu przy budynku nr 48 byùa zgùaszana do zarz¹du powiatu 
pismem z dnia 5 czerwca 2013r .    
W sprawie wyrwy w drodze oraz udro¿nienia przepustów równie¿ interweniowaù radny rady 
gminy Marciszów Andrzej Mitczak na sesji w dniu 29 sierpnia 2013r oraz poinformowaù , ¿e 
osobi�cie wcze�niej  zgùaszaù te sprawy w  starostwie i brak jest reakcji. 
9.Dokonanie przegl¹du mostu drogowego w miejscowo�ci Ciechanowice  przy budynku nr 16 
i 17.Mieszkañcy zgùaszaj¹ zniszczenie konstrukcji mostu, tj, brak 10 szczebli ¿elaznych. 
Ta sytuacja mo¿e powodowaã zagro¿enie 
Innych spraw nie zgùoszono. 
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Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù radnych o ciê¿kim zachorowaniu byùego radnego 
i obecnego pracownika Zespoùu Szkóù pana Janusza Banasiewicza w zwi¹zku  z czym zwróciù 
siê z pro�b¹ do radnych o ewentualn¹  pomoc finansow¹ dla ¿ony i dzieci. 
Ad.11. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia.   
 
protokoùowaùa                                                                      Przewodnicz¹cy Rady  Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                             Henryk Mazur 
Insp.d/s Rady Gminy  

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


